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RRM.0002.60.2023 

 

Protokół  

LX Sesji Rady Miejskiej we Wschowie  

z dnia 28 grudnia 2023  

 
Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:07 
tego samego dnia. 

 
W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

 
Obecni: 
1. Franciszek Baśczyn 

2. Sabina Brambor 
3. Władysław Brzechwa 

4. Piotr Buczek 
5. Miłosz Czopek 

6. Michał Drobnik 
7. Przemysław Gliński 
8. Ryszard Grys 

9. Hanna Knaflewska-Walkowiak 
10. Krzysztof Kola 

11. Jacek Kowalczyk 
12. Stefan Maćkowiak 
13. Agnieszka Nachaj 

14. Katarzyna Owoc-Kochańska 
15. Jolanta Pawłowska 

16. Tadeusz Sobczuk 
17. Emanuela Stanek-Juśkiewicz 
18. Elwira Świątek 

19. Wiesław Widera 
20. Piotr Wieland 

21. Wioletta Zarzycka 
 
Goście: 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny 
Sekretarz Miasta i Gminy Wschowa Agata Michałowska 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak 
Radca Prawny mec. Michał Walkowiak 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej we Wschowie Monika Domeracka 

Kierownik Referatu Spraw Społecznych Monika Leisner - Paliwoda 
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło 

Mieszkańcy miasta – 2 osoby 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM otwarła obrady LX Sesji Rady Miejskiej we Wschowie, 

powitała wszystkich obecnych Radnych, pracowników urzędu i gości  
i poprosiła o sprawdzenie kworum. 
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Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  
 

Wyniki głosowania 
OBECNY: 19, NIEOBECNY: 2 
 

Wyniki imienne: 
OBECNY (19) 

Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Miłosz 
Czopek, Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-
Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Agnieszka 

Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław 
Widera, Piotr Wieland, Wioletta Zarzycka 

NIEOBECNY (2) 
Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz 
 

Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska – Walkowiak poinformowała,  
że posiedzenie jest nagrywane i podkreśliła, że w przypadku nagrywania 

posiedzenia własnym sprzętem rejestrującym dźwięk i wizję nagrywający ponosi 
odpowiedzialność za ewentualne rozpowszechnienie tego nagrania. 

 
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska – Walkowiak zgłosiła wniosek formalny  

o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały  
w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Gorzowie Wielkopolskim” (druk 582). 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna poprosiła o przekazanie Radnym do wiadomości kopii skargi. 

- Miłosz Czopek 
Radny poprosił o 5 minut przerwy, by Radni mogli zapoznać się z dokumentacją. 
Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska – Walkowiak ogłosiła 15 minut przerwy. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącej Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 
Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 
uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim” (druk 582).  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Miłosz 
Czopek, Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-
Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Agnieszka 

Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław 
Widera, Piotr Wieland, Wioletta Zarzycka 

NIEOBECNI (2) 
Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz 
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3. Przyjęcie protokołu LIX Sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska – Walkowiak poinformowała o podpisaniu 
protokołu, który jest dostępny do wglądu w Biurze Rady. 

 
 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa  

w okresie międzysesyjnym. 
Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska – Walkowiak poinformowała, że Radni 

otrzymali sprawozdanie. 
 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Miasta  
i Gminy Wschowa na 2023 rok. (druk 574) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną 
opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna zgłosiła, że nie otrzymała informacji o koszcie wyjazdu na Łotwę i zapytała 

o koszt Wigilii, która odbyła się w Urzędzie przed świętami; poprosiła  
o potwierdzenie, że kwota niewykorzystanych w 2023 roku, wolnych środków 
wynosi ponad 10 milionów złotych. 

- Miłosz Czopek 
Radny zwrócił uwagę, że rzeczywista suma wydatków majątkowych daleko 

odbiega od kwoty prezentowanej w uchwale, tj. 21 milionów i dodał, że dla 
transparentności i przejrzystości dokumentów wydatki niewykorzystane powinny 
zostać w projekcie uwzględnione. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak odniosła się do wypowiedzi 
Radnego i dodała, że wolne środki zostały zaangażowane do roku bieżącego tj. 

2023, a w części niewykorzystanej zostaną przesunięte do budżetu na 2024 rok.  
Skarbnik wyjaśniła, że informacja o kosztach delegacji na Łotwę zostanie Radnej 
przekazana w trybie pisemnym. 

- Katarzyna Owoc-Kochańska (Ad Vocem) 
Radna ponowiła pytanie o koszt Wigilii w dniu 20 grudnia i koszty delegacji  

na Łotwę; poprosiła o potwierdzenie, że kwota wolnych środków łącznie  
z wydatkami niewygasającymi wynosi ponad 11 milionów złotych.  
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny powiedział, że na obniżenie łącznej, 

planowanej kwoty wydatków w 2023 r. miały wpływ dwie inwestycje, tj.: budowa 
ścieżki rowerowej do Lginia i przebudowa ulicy Boh. Westerplatte. 

- Miłosz Czopek (Ad Vocem) 
Radny odniósł się do wypowiedzi Burmistrza. 
- Piotr Buczek 

Radny poprosił, by Pani Skarbnik ustosunkowała się do pytań Radnej Katarzyny 
Owoc – Kochańskiej.  

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak powtórzyła wcześniejszą 
wypowiedź na temat wolnych środków i dodała, że pytania o koszt Wigilii nie 
znała więc nie jest przygotowana na odpowiedź. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Miasta i Gminy 
Wschowa na 2023 rok. (druk 574).  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (10) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Ryszard Grys, Hanna 
Knaflewska-Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 

Tadeusz Sobczuk, Wioletta Zarzycka 
PRZECIW (2) 

Stefan Maćkowiak, Katarzyna Owoc-Kochańska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Piotr Buczek, Miłosz Czopek, Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Elwira Świątek, 

Wiesław Widera, Piotr Wieland 
NIEOBECNI (2) 

Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz 
 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XLVIII/418/2022 
Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 29 grudnia 2022 w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Wschowa 
na lata 2023 - 2030. (druk 575) 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XLVIII/418/2022 Rady Miejskiej 

we Wschowie z dnia 29 grudnia 2022 w sprawie: uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Wschowa na lata 2023 - 2030. (druk 575).  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, 
Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, 

Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Wioletta Zarzycka 
PRZECIW (1) 

Katarzyna Owoc-Kochańska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Piotr Buczek, Miłosz Czopek, Przemysław Gliński, Stefan Maćkowiak, Elwira 

Świątek, Wiesław Widera, Piotr Wieland 
NIEOBECNI (2) 

Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Uchwały budżetowej Miasta 

i Gminy Wschowa na 2024 rok. (druk 576) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodnicząca RM przeczytała treść Uchwały nr 481/2023 Składu orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 22 listopada 2023 r.  

w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej wraz  
z uzasadnieniem na 2023 rok Miasta i Gminy Wschowa oraz treść Uchwały  

nr 483/2023 w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu 
budżetu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy 
Wschowa na rok 2024. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak przedstawiła prezentację  
do przedłożonego Radnym projektu uchwały budżetowej. Skarbnik omówiła 

czynniki wpływające na finanse Gminy oraz strukturę dochodów i wydatków. 
Podsumowała wystąpienie informacją o nadwyżce w budżecie i 3% deficycie  
w dochodach i dodała, że przedstawiony projekt uchwały budżetowej na 2024 rok 

jest budżetem dobrym i stabilnym. 
- Tadeusz Sobczuk 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną 
opinię Komisji w sprawie projektu uchwały i dodał, że projekt był omawiany. 

Radny powiedział, że Radna Katarzyna Owoc – Kochańska wnioskowała o zmiany 
w projekcie uchwały m. in. by środki pozyskane z Polskiego Ładu na przebudowę 
ul. Boh. Westerplatte przesunąć na kanalizację w Tylewicach. 

- Władysław Brzechwa 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna odniosła się do wypowiedzi Przewodniczącego i zwróciła uwagę, że 

Burmistrz po raz kolejny nie przedstawia Radnym budżetu na kolejny rok i nie 
uczestniczy w obradach. Radna podziękowała Pani Skarbnik za przedstawienie 

prezentacji i podkreśliła, że wsłuchano się w potrzeby w kwestii naprawy dróg 
gminnych na osiedlu Jagiellonów, basenu i ścieżek rowerowych. 
Radna zwróciła uwagę, że w dalszym ciągu są ograniczane środki dla organizacji 

pozarządowych a zwiększane na promocję. Radna zgłosiła, że do dnia 
dzisiejszego nie otrzymała materiałów planistycznych jednostek samorządowych  

i instytucji kultury i zapytała, w którym biurze te dokumenty się znajdują. 
Dodała, że brakuje konsultacji społecznych w sprawie budżetu i zaangażowania  
w program „Czyste powietrze”; zwróciła uwagę, że zwiększane są środki na 

podróże służbowe przy zabezpieczeniu małej kwoty na prace remontowe przy 
zabytkach i potrzeby mieszkańców, czyli kanalizację. 

- Miłosz Czopek 
Radny odniósł się do wyliczeń przedstawionych w prezentacji pani Skarbnik  
i poprosił o przedstawienie zastosowanej metodologii. 

Radny zapytał o dochody z PIT w 2022 roku w stosunku do 2023 r. 
Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak udzieliła wyjaśnień.  

- Miłosz Czopek (Ad Vocem) 
Radny odniósł się do wypowiedzi Skarbnik. 
Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak udzieliła wyjaśnień.  

- Przemysław Gliński 
Radny poprosił Panią Skarbnik o przesłanie prezentacji na służbową skrzynkę 

mailową.  
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Radny wypowiedział się w kwestii wydatków majątkowych, podkreślając dużo 

niższe ich wartości w latach poprzednich z uwagi na fakt nie korzystania  
z funduszy zewnętrznych. Przypomniał, że oświata jest zadaniem własnym 

Gminy i poprosił by zaprzestano straszenia kosztami oświaty, tu Radny zwrócił 
uwagę na potrzebę inwestycji w młodzież. 
W opinii Radnego przedstawiony projekt uchwały budżetowej jest fikcją i podał 

za przykład kwotę niezbędną do funkcjonowania Centrum Kultury i Rekreacji i jej 
odzwierciedlenie w projekcie budżetu. 

Radny odniósł się do wypowiedzi Pani Skarbnik, że budżet jest budżetem 
obywatelskim. 
- Katarzyna Owoc-Kochańska (Ad Vocem) 

Radna zgodziła się z wypowiedzią Radnego Przemysława Glińskiego w kwestii 
oświaty i dodała, że zamykanie szkół nie przyniosło dla Gminy Wschowa żadnych 

zysków, a inwestycja w nauczycieli i młodzież jest konieczna. 
Radna przypomniała, że w dalszym ciągu nie ma budżetu obywatelskiego  
i obniżanie jest wsparcie dla NGO’sów. 

W opinii Radnej budżet jest „budżetem śmierci kultury”. 
Radna powiedziała, że zagłosuje za budżetem wyjątkowo, bo chce by były drogi 

gminne i rozwój w kierunku basenu i infrastruktury. 
- Piotr Wieland 

Radny poprosił o wyjaśnienie pojęcia przejściowego deficytu i powód zwiększenia 
uprawnień Burmistrza do zaciągnięcia kredytu.  
Radny odniósł się do kwestii przeznaczania takich samych kwot zarówno na 

delegacje jak i na remonty w przedszkolach oraz do kwestii nazwania budżetu 
pro-obywatelskim. 

Radny poprosił o wyjaśnienie wydatków inwestycyjnych w kwocie dwustu 
pięćdziesięciu tys. złotych.  
Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak udzieliła odpowiedzi na 

pytania Radnego o wydatki inwestycyjne i o ustalenie limitu zobowiązań z tytułu 
kredytu na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu 

budżetu. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do zarzutu, że Gmina nie korzysta 
z dofinansowań. Podkreślił, że by realizować inwestycje trzeba mieć 

przygotowane dokumentacje i stosowne zezwolenia, co trwa nawet kilkanaście 
miesięcy; dodał, że na ten moment Wschowa jest przygotowana do realizacji 

inwestycji i pozyskiwania środków. 
- Przemysław Gliński (Ad Vocem) 
Radny powiedział, że dokumentacje na kanalizację w Konradowie  

i przebudowę ulicy Wieniawskiego były gotowe. 
W opinii Radnego nie ma potrzeby zwiększania limitu na zaciągnięcie kredytu. 

- Wiesław Widera 
Radny zapytał czy w wydatkach budżetu na przyszły rok został uwzględniony 
zakup wiatek przystankowych na Zaciszu. 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do wypowiedzi Radnego 
Przemysława Glińskiego. 

- Piotr Wieland (Ad Vocem) 
Radny powiedział, że wiele szans zmarnowano i przypomniał, że wielokrotnie 
apelował o konsultacje z sąsiednimi gminami.  

Radny poprosił o potwierdzenie, że kredyt zaciągnięto na wynajęcie 
pomieszczenia w dawnym Wieśniaku i utworzenie studia fitness czy siłowni  

i zapytał jakie są plany odnośnie sali przy ulicy Moniuszki. 
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Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do wypowiedzi Radnego Piotra 

Wielanda i kryteriów przyznawania środków. 
Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak poprosiła Radnych  

o wprowadzenie korekty w numeracji paragrafów w projekcie uchwały. 
- Miłosz Czopek (Ad Vocem) 
Radny zasugerował sięgnięcie do obiektywnych opracowań jak np. ranking 

realizacji budżetów w poszczególnych gminach. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Uchwały budżetowej Miasta i Gminy 
Wschowa na 2024 rok. (druk 576).  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Michał 
Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek 

Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, Tadeusz Sobczuk, 
Elwira Świątek, Wioletta Zarzycka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Miłosz Czopek, Stefan Maćkowiak, Wiesław Widera, Piotr Wieland 
BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kola 
NIEOBECNI (2) 

Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2024 - 2031 (druk 577) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodnicząca RM przeczytała treść Uchwały nr 485/2023 Składu orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 22 listopada 2023 r.  

w sprawie: wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Wschowa na lata 2024– 2031 

przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2024. 
- Tadeusz Sobczuk 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną 

opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Katarzyna Owoc-Kochańska 

Radna powiedziała, że zagłosuje za tym projektem z uwagi na projekt kanalizacji 
w Siedlnicy, basen i chodnik w Przyczynie Dolnej, o co Radni wnioskowali przez  

pięć lat kadencji. 
Radna wypowiedziała się na temat kosztów remontu budynku usługowego przy 
ulicy Głogowskiej i budowy ścieżki rowerowej ze Wschowy do Lginia, kanalizacji  

i ochrony środowiska. 
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- Przemysław Gliński 

Radny zwrócił uwagę, że mimo wielokrotnych próśb w wieloletniej prognozie 
finansowej nie jest pokazany kierunek rozwoju Gminy i dodał, że nie 

udostępniono Radnym np.: planu budowy czy modernizacji dróg gminnych. 
Radny odniósł się do kwestii basenu, rewitalizacji terenów zielonych we 
Wschowie, żłobka i środków planowanych na realizację tych przedsięwzięć.  

W opinii Radnego projekt wymaga wielu zmian. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do wypowiedzi Radnego 

Przemysława Glińskiego, Radnego Wiesława Widery i Radnej Katarzyny Owoc - 
Kochańskiej. 
- Katarzyna Owoc-Kochańska (Ad Vocem) 

Radna powiedziała, że nie ma odpowiedzi na wnioski przedsiębiorców m. in.  
z ulicy Towarowej i odniosła się do wypowiedzi Burmistrza w zakresie Białego 

Domku. Radna poprosiła o wskazanie gdzie są plany projektów budżetowych, 
które składały jednostki i instytucje kultury w miesiącu wrześniu. 
Radna wypowiedziała się w kwestii wymiany pieców. 

Sekretarz Miasta i Gminy Wschowa Agata Michałowska odniosła się do pytania 
Radnej w kwestii planów projektów budżetowych. 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do materiałów, o które wnioskuje 
Radna Katarzyna Owoc – Kochańska. Burmistrz powiedział, że Radna może się 

udać po sesji do Biura Oświaty, gdzie dokumenty zostaną udostępnione. 
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło odniosła się do 
wypowiedzi Radnej w sprawie programu „Czyste Powietrze”. 

- Piotr Wieland 
Radny poprosił o jednoznaczną odpowiedź na pytania odnośnie zaciągnięcia 

kredytu na zakup sprzętu i sprzedaży sali przy ul. Moniuszki. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do pytania Radnego Piotra 
Wielanda. 

- Przemysław Gliński (Ad Vocem) 
Radny zapytał o rozbudowę remizy strażackiej w Wygnańczycach i budowę 

kanalizacji w Tylewicach. 
- Tadeusz Sobczuk 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego odniósł się do wypowiedzi 

Radnej Katarzyny Owoc-Kochańskiej o wydatkowaniu środków na piece. 
- Miłosz Czopek 

Radny zapytał ile pieców wymieniono w mieszkaniach komunalnych w 2023 roku. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do pytania Radnego Miłosza 
Czopka i Radnego Przemysława Glińskiego. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak uzupełniła informację  
o udziałach z tytułu PIT. 

- Przemysław Gliński 
Radny zaapelował by Przewodnicząca nie kasowała zgłoszeń Radnych o głos;  
zwrócił uwagę, że przedstawione w wieloletniej prognozie inwestycje  

m. in. rozbudowa remizy w Wygnańczycach należałoby rozpisać na kolejne lata. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny powiedział, że budowa remizy  

w Wygnańczycach jest planowana do zakończenia w 2024 roku, w związku  
z czym nie jest planowana do wpisania do wieloletniej prognozy finansowej. 
Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska – Walkowiak odniosła się kwestii 

zabierania głosu przez Radnych na komisjach i sesji. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2024 - 2031 (druk 577).  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, 
Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, 

Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław Widera, Wioletta 
Zarzycka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Piotr Buczek, Miłosz Czopek, Przemysław Gliński, Stefan Maćkowiak, Katarzyna 
Owoc-Kochańska, Piotr Wieland 

NIEOBECNI (2) 
Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu 

Miasta i Gminy Wschowa niewygasających z upływem roku budżetowego 
2023.” (druk 581) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną 
opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Miasta i Gminy 

Wschowa niewygasających z upływem roku budżetowego 2023.” (druk 581).  
 
Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Michał 

Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 
Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Agnieszka Nachaj, 

Katarzyna Owoc-Kochańska, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Piotr Wieland, 
Wioletta Zarzycka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Miłosz Czopek 
BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Widera 
NIEOBECNI (2) 
Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz 

 
Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska – Walkowiak ogłosiła 10 minut przerwy. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze, opiekuńcze sąsiedzkie 
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 
z opłat, jak również trybu ich pobierania. (druk 572) 

 
W dyskusji wzięli udział: 

- Tadeusz Sobczuk 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną 
opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

- Franciszek Baśczyn 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze, opiekuńcze sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. (druk 572).  
 
Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Miłosz 

Czopek, Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-
Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Agnieszka 

Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław 
Widera, Piotr Wieland, Wioletta Zarzycka 
NIEOBECNI (2) 

Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz 
 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej program osłonowy „Usługa wsparcia 
społecznego i w czynnościach dnia codziennego oraz teleopieka dla 
seniorów Gminy Wschowa na rok 2024” (druk 573) 

 
W dyskusji wzięli udział: 

- Franciszek Baśczyn 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej program osłonowy „Usługa wsparcia społecznego 
i w czynnościach dnia codziennego oraz teleopieka dla seniorów Gminy Wschowa 
na rok 2024” (druk 573).  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Miłosz 

Czopek, Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-
Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Agnieszka 
Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław 

Widera, Piotr Wieland, Wioletta Zarzycka 
NIEOBECNI (2) 

Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz 
 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie współpracy między Gminą Wschowa 
oraz Gminą Aizkraukle na Łotwie. (druk 566) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Franciszek Baśczyn 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna podziękowała za obecność pracowników merytorycznych na Komisji 

Oświaty i dodała, że w jej odczuciu odpowiedzi na pytania nie zostały udzielone. 
Radna wypowiedziała się w kwestii podjęcia współpracy. 
- Przemysław Gliński 

Radny przypomniał, że proponował, by projekt wycofać z obrad poprzedniej sesji 
i zorganizować wspólne posiedzenie Komisji, na którym pomysłodawca wyjaśni 

merytoryczny sens współpracy. W opinii Radnego zabrakło merytorycznej 
dyskusji. Radny wypowiedział się w kwestii przebiegu posiedzenia Komisji 
Oświaty oraz podjęcia współpracy i ponowił apel o wspólne posiedzenie 

wszystkich Komisji i przedyskutowanie zasadności współpracy. 
Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska – Walkowiak powiedziała, że na Komisję, 

na której, przy udziale pracowników merytorycznych, była omawiana sprawa 
współpracy z Gminą Aizkraukle, zaproszono wszystkich Radnych. 
- Katarzyna Owoc-Kochańska (Ad Vocem) 

Radna powiedziała, że w dyskusji podano sprzeczne informacje i dodała,  
że wnioskowano o wspólne posiedzenie Komisji z prawem głosu. 

Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska – Walkowiak powiedziała, że na Komisji 
każdy miał prawo głosu i mógł brać udział w dyskusji.  
- Przemysław Gliński (Ad Vocem) 

Radny potwierdził, że Radni mogli brać udział w dyskusji, ale bez prawa do 
głosowania, tj. podjęcia decyzji w tej sprawie. Radny wypowiedział się na temat 

płaszczyzn współpracy. W opinii Radnego konieczna jest ponowna dyskusja  
i spotkanie z pomysłodawcą. 
Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska – Walkowiak przedstawiła swoje 

stanowisko w sprawie podjęcia współpracy. 
- Miłosz Czopek 

Radny przedstawił swoje stanowisko w sprawie podjęcia współpracy. 
- Piotr Buczek 
Radny przedstawił swoje stanowisko w sprawie podjęcia współpracy. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie współpracy między Gminą Wschowa oraz Gminą 
Aizkraukle na Łotwie. (druk 566).  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 
Wyniki imienne: 

ZA (10) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, 
Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, 

Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk 
PRZECIW (8) 

Piotr Buczek, Miłosz Czopek, Przemysław Gliński, Stefan Maćkowiak, Katarzyna 
Owoc-Kochańska, Elwira Świątek, Wiesław Widera, Wioletta Zarzycka 
NIEOBECNI (3) 

Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz, Piotr Wieland 
 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu udzielania dotacji 

celowych stowarzyszeniom ogrodowym, które prowadzą rodzinne 
ogrody działkowe na obszarze miasta Wschowa, sposobu ich rozliczania 
i kontroli (druk 578) 

 
W dyskusji wzięli udział: 

- Franciszek Baśczyn 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

- Tadeusz Sobczuk 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną 

opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu udzielania dotacji celowych 
stowarzyszeniom ogrodowym, które prowadzą rodzinne ogrody działkowe na 

obszarze miasta Wschowa, sposobu ich rozliczania i kontroli (druk 578).  
 
Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Miłosz 

Czopek, Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-
Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Agnieszka 

Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław 
Widera, Wioletta Zarzycka 
NIEOBECNI (3) 

Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz, Piotr Wieland 
 

 



13 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji  

na działalność Centrum Integracji Społecznej "Rozwój" we Wschowie  
na 2024 rok. (druk 579) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną 
opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

- Franciszek Baśczyn 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

- Przemysław Gliński 
Radny zapytał jaka była wysokość dotacji w bieżącym roku. 

Kierownik Referatu Spraw Społecznych Monika Leisner – Paliwoda udzieliła 
odpowiedzi na pytanie Radnego. 
- Przemysław Gliński (Ad Vocem) 

Radny zaproponował zwiększenie dotacji na jedną osobę z 200 zł na 220 zł. 
 

Propozycja Radnego nie została uwzględniona. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność 
Centrum Integracji Społecznej "Rozwój" we Wschowie na 2024 rok. (druk 579).  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 

ZA (17) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Miłosz 

Czopek, Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-
Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Agnieszka 
Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław Widera, Wioletta Zarzycka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Katarzyna Owoc-Kochańska 

NIEOBECNI (3) 
Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz, Piotr Wieland 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu nadawania 
tytułów: „Honorowy Obywatel Gminy Wschowa” oraz „Zasłużony dla 

Gminy Wschowa” (druk 580) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Franciszek Baśczyn 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  
- Piotr Buczek 
Radny przedstawił swoje stanowisko w sprawie pracy komisji. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu nadawania tytułów: „Honorowy 
Obywatel Gminy Wschowa” oraz „Zasłużony dla Gminy Wschowa” (druk 580).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Miłosz 

Czopek, Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-
Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Agnieszka 

Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław 
Widera, Wioletta Zarzycka 
NIEOBECNI (3) 

Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz, Piotr Wieland 
 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego 
kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Nowej Soli - IV 
Wydział Pracy (druk 570) 

 
Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska – Walkowiak poprosiła Radnych  

o zgłaszanie kandydatur. 
 

Na członków zespołu wybrano następujące osoby: 
1. Anna Safiańczuk – pracownik Biura Rady Miejskiej 
2. Władysław Brzechwa – Radny 

3. Krzysztof Kola - Radny 
4. Wiesław Widera - Radny 

5. Ryszard Grys - Radny 
 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników do Sądu Rejonowego w Nowej Soli - IV Wydział Pracy (druk 570).  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 

Wyniki imienne: 
ZA (16) 

Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Miłosz Czopek, 
Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-
Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Katarzyna 

Owoc-Kochańska, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław Widera, Wioletta 
Zarzycka 

NIEOBECNI (5) 
Piotr Buczek, Agnieszka Nachaj, Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-
Juśkiewicz, Piotr Wieland 

 
Głosowano dwukrotnie. Pierwsze głosowanie nie zostało zarejestrowane  

w systemie. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników (druk 
571) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników (druk 571).  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 

Wyniki imienne: 
ZA (17) 

Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Miłosz Czopek, 
Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-

Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Agnieszka 
Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław 
Widera, Wioletta Zarzycka 

NIEOBECNI (4) 
Piotr Buczek, Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz, Piotr Wieland 

 
 
18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim skargi z 1 grudnia 2023 r. 
na uchwałę nr XXXVII/350/18 Rady Miejskiej Gminy Wschowa z dnia 25 

stycznia 2018 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Wschowa 
na rok 2018 (druk 582). 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Katarzyna Owoc-Kochańska 

Radna poprosiła o wyjaśnienie sytuacji.  
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny przedstawił przebieg sprawy.  
Radca Prawny mec. Michał Walkowiak wyjaśnił kwestie prawne sporu 

podkreślając, że ewentualną konsekwencją wyroku stwierdzającego nieważność 
podjętej w 2018 roku uchwały o zmianie uchwały budżetowej będzie stwierdzenie 

jej niezgodności z prawem, co dodatkowo może w przyszłości doprowadzić  
do ewentualnych roszczeń odszkodowawczych. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny uzupełnił wcześniejszą wypowiedź.  

- Katarzyna Owoc-Kochańska (Ad Vocem) 
Radna odniosła się do wypowiedzi Burmistrza odnośnie procedury wpisywania 

obiektów ruchomych i nieruchomych w rejestr zabytków. 
- Przemysław Gliński 
Radny przedstawił swoje stanowisko w sprawie kina Hel. 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do wypowiedzi Radnych. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim skargi z 1 grudnia 2023 r. na 

uchwałę nr XXXVII/350/18 Rady Miejskiej Gminy Wschowa z dnia 25 stycznia 
2018 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Wschowa na rok 2018 
(druk 582). 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 

ZA (16) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Miłosz Czopek, 

Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-
Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Katarzyna 
Owoc-Kochańska, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław Widera, Wioletta 

Zarzycka 
NIEOBECNI (5) 

Piotr Buczek, Agnieszka Nachaj, Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-
Juśkiewicz, Piotr Wieland 

 
 
19. Interpelacje i zapytania radnych. 

- Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska-Walkowiak poinformowała, że 
interpelacje i zapytania należy składać pisemnie w Biurze Rady. 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Miłosz Czopek 

Radny przedstawił swój punkt widzenia w sprawie pozyskiwania inwestorów  
w Gminie Wschowa. 

- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna zadała pytania: czy podpisano umowę na dzierżawę piętra budynku 
Wieśniaka, kto wyposaży salę siłowni i za jakie środki, kto prowadzi rozmowy 

dotyczące podjęcia współpracy z właścicielem obiektu, na jaki okres czasu 
planowane jest podjęcie umowy, jakie są plany wobec obiektu przy ulicy 

Moniuszki, basenu, stadionu miejskiego, Lginia w obliczu postępującej degradacji 
tych obiektów. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny poprosił o sformułowanie pytań na piśmie. 

- Katarzyna Owoc-Kochańska (Ad Vocem) 
Radna odniosła się do słów Burmistrza i dodała, że żadnej informacji na temat 

przedsięwzięcia nie otrzymała od głównej księgowej Centrum Kultury i Rekreacji 
we Wschowie. 
- Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska-Walkowiak po raz kolejny przypomniała, 

że interpelacje i zapytania należy składać pisemnie w Biurze Rady. 
- Miłosz Czopek 

Radny wypowiedział się w kwestii postępującej degradacji sali na ul. Moniuszki  
i basenu miejskiego. 
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20. Wnioski i informacje. 

Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska - Walkowiak złożyła życzenia noworoczne, 
przypomniała o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego do końca lutego 

2024 r. i poprosiła o zastosowanie się do uwag Urzędu Skarbowego. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna odniosła się do życzeń złożonych przez Przewodniczącą RM. 

- Przemysław Gliński 
Radny zawnioskował o podtrzymanie tradycji wspólnego spotkania noworocznego 
oraz o zakończenie dwóch kontroli, które odbyła Komisja Rewizyjna. 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do wypowiedzi Radnego. 
 

21. Zakończenie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 
podziękowała Radnym za udział w obradach i zamknęła LX Sesję Rady Miejskiej 

we Wschowie. 
 

 
 

  
 

 Przewodniczący 

Rady Miejskiej we Wschowie 
  

 
     /-/  Hanna Knaflewska - Walkowiak 

  

 
  

Transmisja online: Transmisja LX Sesji Rady Miejskiej we Wschowie 
  
 

Przygotował(a): Anna Safiańczuk 
Starszy Inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej we Wschowie 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

https://wschowa.esesja.pl/transmisja/44406/lx-sesja-rady-miejskiej-we-wschowie.htm

